

# 50<sup>e</sup> Mémorial Olivier Barras

## Campigli, l'amateur qui va faire du bruit

par Claude-Alain Zufferey

> Filippo Campigli et Manuel Quiros respectivement vainqueur amateur et professionnel du 50<sup>e</sup> Mémorial.



**The 50<sup>th</sup> Mémorial Olivier Barras** resulted in the victory of the Spanish professional Manuel Quiros. However, it was Filippo Campigli who caught the attention of the golf connoisseurs. The Italian amateur, who has been training in Crans-Montana from the very beginning, was ranked eighth and, at the same time, earned his entry ticket for the Omega European Masters in September. "In Italy, we don't have an enormous reserve of good players. However, we have always managed to have an up and coming succession. At the moment, we can count on Filippo Campigli and also on Renato Paratore and Andrea Pavan, who have arrived in force on the Challenge Tour", comments Maurizio de Vito Piscicelli from the golfitaly.com Internet site, a golf specialist who lives in Crans-Montana during a part of the year.

### Extremely powerful golf

Filippo Campigli confirmed his very favourable predisposition by keeping up the pressure during the first round of the European Masters. He handed in a card of 68 before crumbling in the second round and missing the cut. He still lacked a little experience.

At the age of 20, the Italian is combining golf with studying. He is enrolled at Turin University in business and finance. "He is a quiet, very well educated young man. He plays extremely powerful golf and shows a great deal of precision in the short game. Very calm, he is transcended by great events. It is quite certain that we'll be hearing more about him very soon", concludes Maurizio de Vito Piscicelli. •

**Le 50<sup>e</sup> Mémorial Olivier Barras** a débouché sur la victoire du professionnel espagnol Manuel Quiros. Mais c'est Filippo Campigli qui a retenu l'attention des connaisseurs de golf. L'amateur italien, qui s'entraîne depuis ses débuts à Crans-Montana, s'est classé huitième et a, par la même occasion, gagné son ticket d'entrée pour l'Omega European Masters du mois de septembre. « En Italie, nous n'avons pas un énorme réservoir de joueurs. Mais nous arrivons toujours à avoir de la relève qui se montre. Actuellement, nous pouvons donc compter sur Filippo Campigli, mais également sur Renato Paratore, ou encore Andrea Pavan, qui arrive en force sur le Challenge Tour », commente Maurizio de Vito Piscicelli du site internet golfitaly.com, un spécialiste

de golf qui habite une partie de l'année à Crans-Montana.

### Un golf extrêmement puissant

Filippo Campigli a confirmé ses bonnes prédispositions en tenant la pression lors du premier tour de l'European Masters. Il a rendu une carte de 68 avant de s'effondrer au deuxième tour et de rater le cut. Il lui a manqué encore un peu d'expérience.

A 20 ans, l'Italien allie golf et études. Il est inscrit à l'Université de Turin en business et finance. « C'est un garçon tranquille, très bien élevé. Il joue un golf extrêmement puissant et fait preuve de grande précision dans le jeu court. Très calme, il est transcendé par les grands événements. Il est certain qu'on va reparler de lui très prochainement », conclut Maurizio de Vito Piscicelli. •